

## News PCCD Most

00:01 Most in the Czech Republic is the second part of call for the Porsche Carrera Cup. The circuit is new on the calendar - and Turn 1 is packed with peril! The chicane offers space for at most two cars: it's going to be tight!

00:16 The drivers were attentive in the opening stages of the first race. Ten Voorde overtook Ammermüller at the start.

### **00:25 SOT Larry ten Voorde (DE)**

*Everything fair, hard but fair in the first corner, and then it went well.*

00:29 Ammermüller kept up with the Dutchman but failed to pass. But then the chicane struck. Skoog and Besler in a duel, the Turk spun, Henkefend crashing into him.

### **00:46 SOT Luis Henkefend (DE), begins off camera**

*Suddenly there was a car in front of me. I hit the car at 70, I hurt at first of course, but now it's bearable again.*

00:53 Ten Voorde wins for the third time this season, ahead of Julien Andlauer and Ammermüller.

### **00:59 SOT Larry ten Voorde (DE)**

*We just work hard and try to make as few mistakes as possible in every race, and that's what happened again today.*

01:05 A shock three seconds into Race 2! Stefan Rehkopf and Matthias Jeserich lose control, Daum and Spreng can't avoid a collision. The race had to be stopped. There wasn't a lot of action in the nine laps after the restart. Michael Ammermüller sealed his first victory this term, with Larry ten Voorde and Dylan Pereira completing the podium.

### **01:24 SOT Michael Ammermüller**

*Only half points unfortunately, that's bad of course. I could have cut the gap by more, but that's the way it is.*

01:31 Larry ten Voorde retains the overall lead. They race again on June the seventh in Spielberg.

01:36 Closer

## News PCCD Most

00:01 Most in der tschechischen Republik, zweite Station des Porsche Carrera Cup. Die Strecke ist neu im Kalender und birgt eine Gefahr in Kurve 1! Die Schikane bietet Platz für maximal zwei Autos, das wird eng!

00:16 Im Ersten Rennen, die Fahrer zunächst diszipliniert. Ten Voorde kassiert Ammermüller beim Start.

### **00:25 OTon Larry ten Voorde (DE)**

*Alles fair hart und fair, in der ersten Kurve und dann ist es gut durchgelaufen*

00:29 Ammermüller bleibt zwar dran, kommt am Niederländer aber nicht vorbei. Und dann schlägt die Schikane zu. Skoog und Besler im Infight der Türke dreht sich und Henkefend kracht voll rein

### **00:46 OTon Luis Henkefend (DE) aus dem OFF**

*Auf einmal stand ein Auto vor mir. Ich bin mit 70 aufs Auto aufgefahren, habe erst ziemliche Schmerzen gehabt, aber mittlerweile gehts*

00:53 Es siegt Larry ten Voorde zum dritten Mal in der Saison vor Julien Andlauer und Michael Ammermüller

### **00:59 OTon Larry ten Voorde (DE)**

*Wir arbeiten einfach hart und versuchen jedes Rennen, so wenig Fehler wie möglich zu machen und das ist auch wieder passiert*

01:05 In Rennen zwei Schrecksekunde nach drei Sekunden! Stefan Rehkopf und Matthias Jeserich verlieren die Kontrolle, Daum und Spreng können nicht mehr ausweichen. Rennabbruch.

In den verbleibenden neun Runden passierte nicht mehr viel. Michael Ammermüller holt sich seinen ersten Saisonsieg vor Larry ten Voorde und Dylan Pereira

### **01:24 OTon Michael Ammermüller**

*Leider gibt es nur die Hälfte der Punkte, das ist natürlich schlecht sonst hätte ich ein paar mehr Punkte gut machen, aber so ist es halt*

01:31 Larry ten Voorde bleibt Gesamtführender. Weiter geht es am siebten Juni in Spielberg

01:36 Closer